
 

 

 

 

 

 

4D3N Bangkok & Pattaya 
Bangkok, Thailand’s capital, is a sprawling metropolis known for its ornate shrines and vibrant street life. 
The boat-filled Chao Phraya River feeds its network of canals, flowing past the Rattanakosin royal district, 
home to the opulent Grand Palace and its sacred Emerald Buddha temple. Nearby is Wat Pho with its 
enormous reclining Buddha and, on the opposite shore, Wat Arun with its steep steps and Khmer-style 
spire. 
 

Day 1 : Kuala Lumpur - Bangkok                                                     (-) 

Upon Arrival in Bangkok, you will be met by our representative and transferred to your hotel. Free at own 
leisure.  到达曼谷国际机场后，由专业导游迎接转乘空调旅遊巴士送回住宿酒店。 

 

Day 2 : Bangkok – Pattaya                                    (Breakfast, Lunch, Dinner ) 

After breakfast, visit Four Faced Buddha, the Faces represents the Face of Peace and Health, Face of 
Good Fortune, Face of Good Relationships and Face of Protection against Evils. Then proceed to Pattaya, 
visit Sriracha Tiger Zoo, boasts to contain the largest number of Bengal tigers, bred successfully by the 
farm itself. Besides, the zoo has several other animals such as crocodiles, pig, monkey and an aviary of 
exotic birds. Continue to visit Pattaya Hill Tribe Village. Lastly, will bring you to FROST Magical Ice of 

Siam, the largest ice sculpture of ASEAN’s that reflect the “Siam” city of art, with temperatures of -10 

degrees. The unique ice sculpture that blend International and Thai culture together. Overnight at Pattaya. 
 

早餐后，参观四面佛，一面代表着和平和健康，一面是好运，一面良好姻缘，一面防止病 魔。接下来，前往芭提
雅是拉差龙虎园，是全亚洲最大的老虎园，还住了很多不同动物，例 如猪，鳄鱼，猴子，各类爬行动物等等。过

后参观芭提雅泰国民族村。最后，将带您参观全 东南亚最大的冰雪王国（Frost magical ice of Siam），是斥资 

2.5 亿泰铢建成，外观 壮丽豪华，外面的雕像都以大理石制成，每一个雕像都栩栩如生，是芭堤雅最新的必访 景
点！在芭提雅住宿一晚。 

  

Day 3 : Pattaya                                                               (Breakfast, Lunch, Dinner ) 

After breakfast, you will be taking a speed boat ride to Koh Larn Coral Island . Koh Larn is a wonderful little 
island in the Gulf of Thailand. Koh Larn is located about 7km off the coast of Pattaya Beach of which is 



 

about a two hour drive south of Bangkok. The Island is about 4km long and  2km wide and at it is about 180 
meters high at the highest point.  You may want to try the many types of water sports such as water ski, 
parasailing, jet ski and banana boat ( own expenses ). In the afternoon, visit Silver Lake Grepe Farm which 
covers 475 acres. The vineyard covers beautiful scenery, shady grape farm and relaxing atmosphere 
particularly sun set scenic view. Continue to Laser Buddha. A very interesting area of well kept gardens with 
the largest laser etched Buddha image in the world and is inlayed with gold leaf. It is 130m high and was 
done in 1996 to commemorate the 50th anniversary of the King. Process to Pattaya Floating Market. 
Overnight in Pattaya. 
 

早餐后，您将乘坐快艇到珊瑚岛。您可以在这里尝试到水上活动如滑水，滑翔伞，水上摩托 

艇香蕉船（自费）等多种类型。下午前往参观银湖葡萄园, 这农场占 475 英亩，在那阴凉的 

农场感觉格外轻松，日落的景色更是特别。 接着前往 七珍佛山，约 130 米高，建于 1996 年 

以纪念国王50 周年。最后，驱车前往参观由泰国观光局规划了将近2 年，集合了泰国北部、 

东北部、中部及南部各地方特色名产的水上市集，称为席攀水上市场。在芭提雅住宿一晚. 
 

 

Day 4 : Pattaya – Bangkok- Kuala Lumpur                                                 (Breakfast ) 

After breakfast at hotel, free at own leisure until time for transfer to Bangkok airport for your flight dept 
after 2pm. 
 

 

PACKAGE INCLUSIONS 

➢ Return Airport Transfer        [based on Seat in Coach Transfer] 
➢ Sightseeing as per the itinerary       
➢ 3 Nights Accommodation 

➢ Meals as per Itinerary 

➢ Tours as per Itinerary 

➢ Return air ticket 
➢ Shopping Stops : Gems & Leather Factory , Honey , Local Product 

 

PACKAGE EXCLUSIONS 

•  All personal expenses; porterage, bar & laundry 

•  Travel insurance coverage i-e RM36/pax 

•  High season surcharge, Public Holiday, Festival Season, Convention Week [if applicable] 
 

 



 

For bookings, Please call @ +603-9074 8699//016-2224621 

 

 Email     :       info@reliancetravel.net.my // reliance.cheras@gmail.com 

 Tel        :  +603- 9074 8699 

 Fax       :  +603- 9074 8599 

 H/P       :  +6016-222 4621 

 Website : www.reliancepremiertravel.com 

 

 

 RELIANCE PREMIER TRAVEL  

 KL Eco City 

 SO-13A-7, Menara 1  
 No. 3 Jalan Bangsar 
 Kuala Lumpur 59200 

 

 Cheras Outlet 

 46C Jln Suarasa 8/4, Bdr Tun Hussein Onn, 

 43200 Cheras Selangor, Malaysia. 

 

Important note : 

In the event of the early departure flight before 1pm and due to the time constraints, We reserves the right 
to change and reduce the coverage and sequence of the above itinerary 
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